
Matviks Bryggförening    2020-12-10 
Styrelsemöte 6 
  
   
  
  
Plats:                                Skype 
  
Närvarande                     Mia Alfredsson                                 
  Ulf Wilhelmsson 
   Madeleine Falk 
   Lars-Gunnar Arvidsson   
   Annica Martinsson 
   Peter Håkansson 
   Alexander Brorsson   
     

 
   
§ 1    Mötets öppnande  

Ordförande Ulf Wilhelmsson hälsade välkomna och förklarade mötet 
för öppnat.  
 

 § 2  Val av ordförande/sekreterare vid frånvaro  
                   Styrelsen beslutade att: 

Ingen frånvaro.  
                     
§ 3  Val av justeringsman att jämte ordförande justera dagens protokoll  
                  Styrelsen beslutade att: 
                   Välja Peter till justeringsman.   
                      
§ 4  Godkännande av dagordning  
                   Styrelsen beslutade att: 
                   Godkänna dagordningen 
                        
§ 5 Uppföljning föregående protokoll 
  Vi väntar på dokument för att kunna avsluta projektet. 
   
 
§6 Styrelsemöten 2021 
   

Styrelsemöten 
Onsdag 3 mars 

  Tisdag 11 maj 
  Onsdag 18 augusti 
  Fredag 3 december (julträff Bräkne-Hoby) 
 
  Vårrustning söndag 28 mars kl 10. 
  Höstfix söndag17 oktober 
  Matvikshamnsdagen lördag 4 september 
   
 



 
§7 Årsmöte  

Årsmöte hålls pga Corona söndag 13 juni. 
 
    
§8 Förslag på punkter inför 2021 
  Peter – Wifi i hamnen.  
  Peter – öka antalet gästernätter genom att göra hamnen trevligare. 
  Lars-Gunnar – App för gästhamnar med info och ev bokningar. 
  Lars-Gunnar – Samarbete med Jonetti. 

 Alexander – Skräpigt i hamnen med både ogräs och skräp runt 
sophanteringen. Kolla med kommunen. 
Madde – Vattenslang och spång vid upptagningsramp. Handtag 
lastbryggorna. 

 
   
 §9 Uppföljning per ansvarsområde 
  Peter – har rapporterat antal nätter in till gästhamnsguiden. 
  Lars-Gunnar – redovisade ekonomin. 327 medlemmar. 
  Alexander – måla föreningsboden ev vid vårrustningen. 
   
 
§10 Övriga frågor 

Vad kostar det om man vill ligga kvar vid bryggan under 
vinterhalvåret? Uffe har ställt frågan till kommunen.  

 
§11 Mötets avslutande   

Ordföranden tackade för intresset och avslutade mötet! 
 
 

 
    

-----------------------------------------------------------  
Ulf Wilhelmsson Ordförande  

  
  
-----------------------------------------------------------  
Peter Håkansson              Justeringsman  
  
  
-----------------------------------------------------------  
Mia Alfredsson Sekreterare  


	§ 4  Godkännande av dagordning

